



第二章 刑事司法英文

一、刑事司法勤務會話（酒駕事件、家庭暴力、傷害案件、證人面談、法庭詢問、販毒等）：

● 選擇題

(C E) ▲Narcotics investigators _____ a drug deal who carried 30 kg of controlled medications.

(A) provided (B) cooperated

(C) interrogated (D) violated (E) questioned【108警大二技】

【註：緝毒偵查員 _____ 一件攜帶30公斤管制藥物的毒品交易。

(A) 提供 (B) 合作 (C) 訊問 (D) 違反 (E) 訊問。】

(B C E) ▲John was _____ illegal substances at the internet café and got caught.

(A) looking (B) distributing

(C) selling (D) suspecting (E) manufacturing【108警大二技】

【註：約翰在網咖 _____ 非法毒品而被捕。

(A) 尋找 (B) 分銷 (C) 銷售 (D) 懷疑 (E) 製造。】

(B C) ▲The violent offender was convicted of _____ for using a baseball bat to strike his victim.

(A) voltage (B) battery

(C) assault (D) arson (E) flattery【108警大二技】

【註：這名暴力犯罪分子因使用棒球棒 _____ 他的受害者而被定罪。

(A) 電壓 (B) 毆打 (C) 攻擊 (D) 縱火 (E) 奉承。】



(B) ▲Although prosecutors and judges regard criminals' confessions as important, police investigators should also search for _____ by resorting to scientific methods.

(A) verdict (B) evidence

(C) sentence (D) penalty 【108警特三】

【註：雖然檢察官和法官認為罪犯的供詞很重要，但警方偵查人員也應該採用科學方法來尋找證據。

(A) 判決 (B) 證據 (C) 判刑 (D) 處罰。】

(C) ▲At his second trial, Syed, then 19, was _____ of first-degree murder, and sentenced to life in prison plus 30 years.

(A) announced (B) assumed

(C) convicted (D) decided 【108警特三】

【註：在第二次審判中，時年19歲的賽義德被判處一級謀殺罪、終身監禁外加30年。

(A) 宣佈 (B) 假定 (C) 定罪 (D) 決定。】

(C) ▲Drug-related offenses are _____ by laws in all nations around the world.

(A) debatable (B) discussable

(C) punishable (D) treatable 【108警特四】

【註：與毒品有關的犯罪行為會受到世界各國法律的懲罰。

(A) 有爭議的 (B) 可討論的 (C) 可處罰的 (D) 可處理的。】

(B) ▲A captain who killed his crewmen on the ship was sent back to Taiwan for _____ .

(A) jury (B) trial

(C) trace (D) attack 【108警大二技】

【註：一名在船上殺死船員的船長被送回臺灣接受審判。

(A) 陪審團 (B) 審判 (C) 追蹤 (D) 攻擊。】

(A) ▲Many people in Taiwan believe that capital punishment can _____ crime.

(A) deter (B) perpetrate

(C) confiscate (D) decay 【108警大二技】

【註：臺灣許多人認為死刑可以遏制犯罪。

(A) 阻止 (B) 犯罪 (C) 沒收 (D) 腐爛。】

(B) ▲Drug _____ target students both as carriers as well as clients. It's high time for teachers and parents to work against and eradicate this evil force.

(A) dieters (B) dealers

(C) digesters (D) dispensers 【107警特四】

【註：毒販既將學生當作運送人，又將其當作客戶。現在是教師和家長共同合作反抗並根除這種邪惡力量的時候了。

(A) 減肥者 (B) 經銷商 (C) 消化器 (D) 分配器。

It is high time that S V-ed... 表該動詞的時間已經過去，但仍必須做；本句型亦可寫成：It is (high, almost, about) time (that) S+were (V-ed, should V) ...；若「正是……時候」則用：It is time for 人 to V...。試比較以下兩句：It is high time that you made a choice. / It is time for you to make a choice.】

(A) ▲To pursue justice, it is important to _____ the person responsible for the crime.

(A) apprehend (B) communicate

(C) raid (D) interview 【107警特四】

【註：為實現正義，逮捕該為案件負責的人犯是非常重要的。

(A) 逮捕；理解 (B) 溝通 (C) 突襲 (D) 面試。】

(D) ▲In the United States, scholars estimate that somewhere between 42 and 55 percent of suspects confess to a crime during _____ .

(A) incarceration (B) confiscation

(C) conflagration (D) interrogation 【107警特四】

【註：在美國，學者估計有42%到55%的犯罪嫌疑人在審訊期間認罪。

(A) 監禁 (B) 沒收 (C) 大火 (D) 訊問。】



第三章 警察科技英文

一、警察科技勤務會話（謀殺案偵查、犯罪現場、網路支援、交通勤務等）：

● 選擇題

(A B) ▲When police officers arrived at the scene of the deadly crash, they learned there had been one _____ .

(A) fatality (B) death

(C) celebration (D) attraction (E) birth 【108警大二技】

【註：當警察抵達致命車禍現場時，他們得知有一(位) _____ 。

(A) 死亡 (B) 死亡 (C) 慶祝 (D) 吸引力 (E) 出生。】

(A C D) ▲Only one of the thieves who robbed the jewelry store was caught since his _____ got away.

(A) accomplice (B) adversary

(C) cohort (D) associate (E) foe 【107警大二技】

【註：自從他的同夥／共犯／夥伴逃走後，只有一名搶劫珠寶店的竊賊被抓獲。

(A) 同謀／幫兇 (B) 對手 (C) 共犯 (D) 夥伴 (E) 敵人。】

(A B C) ▲Police are _____ the death of the gang member and urge people to tip off police about the crime.

(A) probing into (B) looking into (C) investigating

(D) looking forward to (E) breaking into 【107警大二技】

【註：警方正在調查這名幫派成員的死因，並敦促人們向警方提供線索。

(A) 調查 (B) 調查 (C) 調查 (D) 期待 (E) 闖入。】

(A B D) ▲Patrol officers saw the crime of hit and run and immediately started _____ the vehicle.

(A) pursuing (B) chasing (C) evading

(D) running after (E) looking after 【107警大二技】

【註：巡邏員警看到肇事逃逸車禍後，立即開始追緝車輛。

(A) 追趕 (B) 追逐 (C) 躲避 (D) 追捕 (E) 照顧。】

(C E) ▲Any patrol officer on duty who sees the crime in progress can pursue the suspect and _____ him into custody.

(A) try (B) leave

(C) place (D) find (E) take 【107警大二技】

【註：任何值班的巡邏員警如果看到正在進行的犯罪行為，可以追捕嫌疑犯並將其監禁。

(A) 嘗試 (B) 離開 (C) 置於 (D) 找尋 (E) 拿。 place/take sb into custody拘禁。】

(A B E) ▲Choose incorrect and illegal driving behaviors from the following descriptions:

(A) to leave a child unattended in the vehicle

(B) to always drive on a sidewalk

(C) to exercise due care by keeping a safe distance

(D) to respect the right of way

(E) to use high occupancy vehicle (HOV) lane whenever you are in a hurry 【107警大二技】

【註：從下面的描述中選擇不正確和違規的駕駛行為：

(A) 把孩子獨自丟在車輛上。



- (B) 一直在人行道上開車。
- (C) 謹慎小心並保持安全距離。
- (D) 尊重用路權。
- (E) 在匆忙時使用高佔用車輛/高承載 (HOV) 車道。】

(D) ▲The purpose of traffic control is two-fold, that is, to _____ raffic and to eliminate potential traffic conflicts.

(A) deter (B) congest (C) approach (D) expedite 【108警研所】

【註：交通管制的目的是雙重的，即加快交通流量並消除潛在的交通衝突。

(A) 阻止 (B) 使堵塞 (C) 方法 (D) 加速。】

(A) ▲Many people believed that the murder suspect' s actions and his continued threat to public safety would keep him _____ for life.

(A) incarcerated (B) impounded

(C) inundated (D) engulfed 【108警研所】

【註：許多人認為此謀殺罪嫌疑人將因其犯行和對公共安全的持續性威脅而遭終身監禁。

(A) 被監禁 (B) 被扣押 (C) 被淹沒 (D) 被吞沒。】

(D) ▲The police officer in that case stopped a _____ car. The limit over there is 60MPH.

(A) steering (B) driving (C) boarding (D) speeding 【107警特三】

【註：警察在那個案件中攔停一輛超速駕駛的汽車。那裡的速限是每小時60英里。

(A) 駕駛 (B) 駕駛 (C) 登機 (D) 超速。】

(B) ▲Murder and _____ are the most serious homicides which can result in lengthy prison terms or a death sentence.

(A) assault (B) manslaughter

(C) abduction (D) hostage-taking 【107警特四】

【註：謀殺和過失殺人是最嚴重的殺人案件，會導致長期監禁或死刑。

(A) 毆打 (B) 誤殺 (C) 綁架 (D) 劫持人質。】



第五章 一般英文／時事新聞／常見文法

● 選擇題

(A E) ▲Officer Chang walked 8 miles today. She never guessed that she could walk _____ far.

(A) that (B) this

(C) such (D) as (E) so 【108警大二技】

【註：張警官今天走了8英里。她從未猜想到她可以走得_____遠。

(A) 那麼 (B) 這麼 (C) 這樣的 (D) 當…時 (E) 如此。

such (a) 這樣的，此類的；(與that連用) 如此的……

(以致)；as(adv.)如同；像…一樣。本題空格後far(遠)為形容詞，要用副詞修飾，依據題意，故選(A)(E)。

(D E) ▲Officer Huang seldom makes a patrol in the morning. _____

(A) So does Officer Chen.

(B) Officer Chen is too.

(C) Officer Chen doesn't too.

(D) Nor does Officer Chen.

(E) Officer Chen doesn't either. 【108警大二技】

【註：警官很少在早上巡邏。_____

(A) 陳警官也是如此(肯定句)。

(B) 陳警官也是(肯定句)。

(C) 陳警官也不是(too要改為either)。

(D) 陳警官也沒有。

(E) 陳警官也沒有。】

(B C) ▲The program deals with drug addiction, juvenile delinquency, and issues _____ gang crimes.

(A) link with (B) relative to

(C) related to (D) associating with (E) link up to【108警大二技】

【註：該計劃負責處理吸毒成癮、青少年犯罪和幫派犯罪 _____ 議題。

(A) 與…相關（改為被動linked始可）。

(B) 與…相關的。

(C) 與…相關的。

(D) 與…相關聯的（改為被動associated始可）。

(E) 聯接；相關聯（改為被動的linked始可）。

gang crimes 前省略which/that is，故其後必須選擇被動式】

(B E) ▲Drunk drivers pose a serious _____ to others.

(A) subsidy (B) threat

(C) shield (D) ward (E) menace【107警大二技】

【註：醉酒的司機對他人構成嚴重的恐嚇（或威脅）。

(A) 補貼 (B) 威脅；恐嚇 (C) 盾牌 (D) 病房

(E) 威脅；脅迫。】

(D E) ▲The future of policing _____ by a number of interrelated factors.

(A) is going to determine (B) will determine

(C) will be determine (D) will be determined (E) is going to be determined【107警大二技】

【註：警政工作的未來將取決於許多因素的交互影響。

(A) 將要確定 (B) 將確定 (C) 將被確定 (D) 將被確定 (E) 將被確定。

本句因by的關係需要用被動式。】



(A C D) ▲ _____, Officer Huang is brave.

- (A) In spite of being a woman (B) In spite of she is a woman
 (C) Woman as she is (D) Despite being a woman (E) Though a woman is 【107警大二技】

【註：儘管她是一名女人，但黃警官是勇敢的。

- (A) 儘管身為女人 (B) 儘管她是女人 (C) 女人是她 (D) 儘管身為女人 (E) 雖然女人是。

題答 (C) in spite of後面要接不完整句子；(E) Though後面則是接完整句子。】

(A B) ▲ Take an umbrella when you go to Keelung, for it rains _____ there.

- (A) most of the time (B) frequently
 (C) most of times (D) as frequent (E) much time 【107警大二技】

【註：你到基隆時要帶上雨傘，因為那裡大部分時間/經常下雨。

- (A) 大部分時間 (B) 頻繁地 (C) 無此用法 (D) 頻繁 (E) 很多時間。

本題考文法及用詞，(C) 必須在 of 與 time 之間加上定冠詞或代名詞才能使用；(D) 改成 frequently(adv.) 修飾 rains 即可使用；(E) 去掉 time 或整個改 a lot 就可以使用。】

(A C) ▲ Select the sentences that are written clearly and grammatically correctly.

- (A) Having finished the police report, Officer Chang closed the case.
 (B) Having finished the police report, the case was closed.
 (C) Officer Chang closed the case after he had finished the police report.
 (D) As soon as the police report been finished, the case was closed.
 (E) No sooner than the case was closed, Officer Chang had finished the police report. 【107警大二技】

【註：選出書寫清楚、語法正確的句子。

- (A) 警方完成警方報案後，張警官結案。
- (B) 完成警方報案後，案件已經結案。
- (C) 張警官在完成警方報告後結案。
- (D) 一旦警方報告完成，案件已經結案。
- (E) 警務人員剛剛結案後，已完成警方報案。

題答 (B) 中沒有主詞 (Officer Chang)；題答 (D) 中 as soon as 句中少了一個動詞，所以應改為 had been 為恰當；題答 (E) no sooner... than 其後的句型應予倒裝。

補充：—as soon as (一...就...) 的用法是 “as soon as” + S1 + V1 + S2 + V2 Or S2 + V2 + “as soon as” + S1 + V1。

V1 動作先發生的。因此後面並非一定要加過去式。如果 V1：是現在式的；V2 是未來式，如：She will let us know as soon as she decides. 一旦她有決定，她就會讓我們知道。

二 no sooner had...than (一...就...) 用法是，要先知道什麼動作先發生，什麼動作後發生，這樣的句子極少在對話中出現，考試中比較有可能讀到或寫出這樣的句子，如 No sooner had I arrived at the class than the teacher came in. (我剛到班上，老師已進來了)，在『背』這一類的句型時，也必需要同時瞭解這兩個字『hardly』和『scarcely』的用法，這兩個和第一個是差不多用法 (意思亦同)，只是 than 變成了 when，如：Hardly/Scarcely had I arrived at the class when the teacher came in. (當老師已進來時，我才剛到班上)”，因為 sooner 是比較級，所以用 than。以上補充皆是高普考常見的考法，考生需熟記。】